



ÉCOLE SECONDAIRE RÉGIONALE ALEXANDER GALT
ALEXANDER GALT REGIONAL HIGH SCHOOL
CP/BOX 5002 – 1700 COLLÈGE
SHERBROOKE, QUÉBEC
J1M 1Z9

Concentration Programs
(Sports, Science, Visual Arts, & Performing Arts)
Application Process 2020-21

Students interested in a concentration program are required to complete and send an application package to AGRHS by **December 13th, 2019**. Below you will find a list of documents that must be returned to the school in order to complete the application process.

Documents you must complete/provide when applying in a concentration program:

- Application Form** for the Concentration Program of your interest
- \$50 deposit** (Non-refundable)
- Your child's most recent report cards** : 2018-19 and 2019-20 (term 1)
- Other information that may be helpful

The application forms can be downloaded directly from our school website: <http://alexandergalt.etsb.qc.ca/concentrations>, however copies of the required form have also been made available at your elementary school.

Students will then be informed whether they have been accepted into the concentration program of their choice by December 20th, 2019.

★ Please note that application packages that are received after December 13th will be placed on a waiting list, and reviewed based on order of entry.

All documents are to be returned to:

Mr. Steve Walker
Concentrations Coordinator
Alexander Galt Regional High School
1700, College
P.O. Box 5002
Sherbrooke (Qc) J1M 1Z9

Thank you for choosing AGRHS!

Please note this is an application to a concentration program only. All students attending Alexander Galt for the 2020-21 school year must also completed the online registration in February 2020.



ÉCOLE SECONDAIRE RÉGIONALE ALEXANDER GALT
ALEXANDER GALT REGIONAL HIGH SCHOOL
CP/BOX 5002 – 1700 COLLÈGE
SHERBROOKE, QUÉBEC
J1M 1Z9

Programmes de Concentrations (Sports, Science, Arts visuels, ou Arts de la scène) **Procédure d'admission 2020-21**

Pour aider à la planification de l'année scolaire 2019-20, l'élève désirant s'inscrire dans un de nos programmes de concentration devra compléter sa demande avant le **13 décembre 2019**. Vous trouverez ci-dessous l'information nécessaire à la demande d'admission de votre enfant pour ces programmes.

Documents à remettre avec la demande d'admission:

- Demande d'inscription** pour les programmes de concentration
- Dépôt de 50\$** (non-remboursable)
- Bulletins récents** : 2018-19 et 2019-20 (1ère étape)
- Tout autre document pertinent

La demande d'inscription pour l'étude de dossier peut être téléchargée à l'adresse suivante: <http://alexandergalt.etsb.qc.ca/concentrations> . Veuillez noter que des copies papiers sont aussi disponibles au secrétariat de votre école primaire.

Une réponse sera envoyée avant le 20 décembre 2019.

★ **Veillez noter qu'une demande envoyée après le 13 décembre sera étudiée selon le principe du premier arrivé, premier servi, et ce, jusqu'à ce que les programmes affichent complet.**

Veillez faire parvenir tous les documents à :

M. Steve Walker
Coordonnateur des programmes de concentration
École secondaire Alexander Galt
1700, rue Collège
C.P. 5002
Sherbrooke (Qc) J1M 1Z9

Merci d'avoir choisi Alexander Galt!

Veillez prendre note que tous les élèves qui fréquentent Alexander Galt devront également s'inscrire en ligne. Des renseignements sur le processus d'inscription seront fournis en février 2020.